
Jen krátká poznámka k dokumentu o odškodnění.

Je zajímavá rychlost toho řešení, je korektní to, jak řešili rodinu J. Navrátila. Ale zase je podivné, že

nás dvacet ještě světlo na konci tunelu vůbec nevidělo. Řešení nějakého speciálního odškodnění za

rok navíc strávený v internačním táboře nikdo nikdy neřešil. Neřešilo se to ani v budoucnu, což se

nás dotklo. I proplacení ušlé mzdy bylo řešeno s potížemi.

1. 11. 1983 byl ten návrh z 23. 8. 83 oficiálně vydán jako vládní vyhláška.


